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We treffen haar met vriendinnen 
bij de opening van het opgeknapte 
klimfort in het Griftpark. Het fort was 
na 25 jaar toe aan een nieuw houten 
skelet, het ijzerwerk en de glijbanen 
konden blijven. Na een officieel 
knipmoment konden de aanwezige 
kinderen op zoek naar een aantal 

ratten in het fort. Prijs: een meet 
and greet met (echte) ratjes van de 
Griftsteede. Felice (op de foto in het 
midden) behoorde tot een van de 
gelukkigen.

“Het leukst aan onze buurt vind ik 
dat alles dichtbij is: deze speeltuin, 
het park en mijn vriendinnen. Hier 
ga ik het liefst de tuin in om verstop-
pertje te spelen. De beste verstop-
plek? Een struik met een geheime 
ingang. Ik miste wel het fort toen 
die dicht was. Ik woon in een fijne 
rustige straat waar weinig auto’s 
rijden. We kijken uit op een hofje 

waar in de zomer een supermooie 
blauweregen te zien is.”

Wat doe je nog meer zoal?
“Ik vind toneelspelen, tekenen en 
schilderen leuk. En met twee vrien-
dinnen heb ik een hondenuitlaatser-
vice. Negen honden in de buurt, die 
we dan voor niks overdag uitlaten.” 

Wat zou je nog willen verande-
ren?
“Meer speeltuinen in de buurt zelf. 
Nu is er alleen ’t Lommertje, maar 
die is meer voor kleine kinderen. 
Ik zou ook wel meer bomen in de 
straat willen en minder auto’s. Die 
kunnen dan ergens anders op één 
parkeerplaats staan. Oja, en meer 
fietsplekken! Mijn moeder heeft zelf 
al vier fietsen.”

Dat heb ik in Portugal gezien, die 
kunnen gewoon allemaal bij elkaar. 
En dus een boomhut en klimbo-
men, daar hou ik echt van.” Vriendin 
Vicky haakt in: “Als ze maar creatief 
bezig kan zijn, buiten en met die-
ren.” ML
Ook in deze rubriek?  
Mail naar info@votulastkrant.nl

En als geld echt geen rol zou 
spelen? 
“Ehm, dan in elke straat een jacuzzi, 
een zwembad, een boomhut en 
een boulderhal.”

Mis je nog iets?
“Een groot houten kattenhuis waar 
alle katten uit de wijk heen kunnen. 

In het ontwerpplan 
staat dat tot en met 
2025 ongeveer 60 
parkeerplaatsen langs 
de fietsroute verdwij-
nen.”

wilden een goed beeld krijgen van 
de aanpassingen, zoals het vermin-
deren van parkeerplekken.

EIGEN INITIATIEF
Een bewoner die daar op eigen initi-
atief al mee begonnen is, is Marchje 
Oldenbeuving uit de Nieuwe 
Koekoekstraat. Bij haar in de straat 
verdwijnen twee parkeerplekken. 
Het idee daarvoor ontstond op het 
straatfeest; op die dag wordt ge-
vraagd niet te parkeren, zodat bewo-
ners op het pleintje samen kunnen 
komen. Ze vonden het wel gezellig 
zonder auto’s. Marchje diende een 
aanvraag bij het Initiatievenfonds 
in, en verzamelde de benodigde 

handtekeningen. Buurtbewoners 
reageerden enthousiast, ze hebben 
geen autobezitters gesproken die er 
fel op tegen waren. Marchje heeft 
zelf ook een auto en vertelt dat het 
soms druk is: “maar dan moet je 
een stukje verder rijden.” Een balans 
tussen ruimte voor auto’s, fietsers 
en groen is voor haar belangrijk. 
Het feit dat er vaak te hard gereden 
wordt baart haar zorgen. Ze snapt 
niet waarom er bijvoorbeeld geen 
drempels aangelegd worden. Het 
zou goed zijn als automobilisten op 
die manier gedwongen worden om 
iets rustiger te rijden.

De afgelopen maanden kon niemand er meer omheen: de aanpassingen 
aan onze wijk om de verkeerssituatie te verbeteren en meer ruimte 
voor fietsers en voetgangers te maken, zijn van start gegaan. Er wordt 
gewerkt aan het opnieuw inrichten van het kruispunt Oudenoord-
Kaatstraat, waarbij het doorgaande verkeer niet meer kan afslaan 
richting Adelaarstraat. Om de hierdoor verwachte toestroom van 
verkeer op de David van Mollemstraat en Draaiweg veilig te laten 
verlopen, worden daar fietsstroken verbreed en toegevoegd.

Wat vind jij leuk of juist niet leuk 
in onze buurt? Als jij het voor het 
zeggen had, hoe zou onze wijk er 
dan uit zien? In deze rubriek laten 
we kinderen aan het woord. Deze 
keer Felice (11) uit de J.D. van der 
Waalsstraat.

ONTWERP
Wout geeft aan dat er zeker ook 
drempels worden gelegd en dat het 
nog niet duidelijk is of er straten met 
asfalt of met klinkers worden belegd. 
Er ligt nu een Integraal Programma 
van Eisen (IPvE) en een eerste 
ontwerp van hoe de plannen eruit 
komen te zien: het Functioneel Ont-
werp (FO). Dit is in te zien en hierop 
kan gereageerd worden tot 7 april. 
Daarna worden de reacties verwerkt 
en worden de plannen naar verwach-
ting voor de zomer 2023 vastgesteld, 
en de ontwerpen verder uitgewerkt. 
De uitvoering volgt in 2024. RvP
 
www.utrecht.nl/fietsomdenoord

verdwijnen. Dit zijn voornamelijk 
rijen autoparkeerplaatsen aan één 
zijde van de straat. Het verwijderen 
van parkeerplaatsen geeft meer 
ruimte voor groen en fietsparkeer-
plaatsen en hierdoor kan de rijbaan 
worden verbreed.

DE STRAAT OP
Wout Schrier is projectleider bij de 
gemeente Utrecht en al een jaar be-
zig met deze fietsverbinding. Samen 
met het projectteam is hij begin 
maart jl. de straat opgegaan op de 
betreffende route om te horen wat 
bewoners en gebruikers van de fiets-
route vinden van het ontwerpplan. 
Er was veel belangstelling; bewoners 

MEER FIETS EN GROEN IN VOTULAST 

Al jaren is men bezig met plannen 
om deze zogenoemde Votulast-
route (doorgaand verkeer vanaf de 
Oudenoord, via Kaatstraat richting 
Kardinaal de Jongweg) veiliger en 
fietsvriendelijker te maken. Daar-
naast wordt er nu begonnen met 
de ‘Fietsroute om de Noord’, een 
snelle fietsverbinding tussen west 
en oost, die dwars door onze wijk 
loopt via de Adelaarstraat, Johannes 
de Bekastraat, Van ’s-Gravensan-
destraat, Menno van Coehoorn-
straat en het Griftpark.

AUTO TE GAST
Eind februari hebben bewoners op 
de betreffende route een wijk-
bericht met meer gedetailleerde 
informatie over deze fietsroute in 
de brievenbus gekregen. Daarin is 
te lezen dat de fiets meer ruimte 
krijgt en de auto te gast is. De 
snelheid op de hele route wordt 
aangepast naar 30 km per uur. Er 
komt meer ruimte voor bomen en 
beplanting en de stoepen worden 
verbreed. In het ontwerpplan staat 
dat tot en met 2025 ongeveer 60 
parkeerplaatsen langs de fietsroute 
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Alex is geboren en getogen in de 
Samuel van Houtenstraat, boven de 
kleine supermarkt. Net als alle win-
keliers woonden ze boven de winkel. 
“Iedereen kende elkaar. Je kwam 
elkaar tegen in de winkel, op straat, 
in de kerk en bij de voetbalclub. Mijn 
vader haalde ‘s ochtends de melk 
op bij de melkfabriek aan de Ade-
laarstraat en ging de huizen langs. 
Mijn moeder deed de melkwinkel. 
De winkels waren op zondag nog 
gesloten maar ook dan werd er wel 
eens op de deur geklopt. Mijn broer 
Johan heeft er later een buurtsuper 
van gemaakt en woont nog steeds 
boven de oude winkel.” Inmiddels 
bezorgt Johan alleen nog boodschap-
pen aan huis. 

ALTIJD BUITEN SPELEN
Aan tafel bij Buurtcentrum de Leeuw 
vertelt Alex hoe levendig de wijk 
was in zijn kindertijd en hoe het was 
om hier op te groeien in de jaren 
70. “We speelden graag een potje 
voetbal voor schooltijd, in de pauze 
en als de school uit was. Op straat 
maakten we van jassen een voet-
balveld. We speelden altijd buiten. 
Er was een grote zandbak tussen de 
huizen. Overal waren kinderen aan 
het stoepranden, buskruiten, pijltjes 
schieten, knikkeren, hutten bouwen, 
fikkie steken maar vooral voetballen. 
Er waren veel voetbalveldjes, en als 

het te modderig was, voetbalden 
we op de pleinen. En ja, af en toe 
sneuvelde er wel eens een ruit. 

LAUWERECHT
Alex vertelt over de Lauwerecht. “Via 
de Talmalaan zou er een vierbaans-
weg naar het centrum komen waar-
bij ook de molen aan de Adelaar-
straat zou verdwijnen. Als onderdeel 
van deze plannen werden twee pan-
den alvast gesloopt. Er ontstond een 
kale plek die vooral gebruikt werd 
als toilet na afloop van het cafébe-
zoek. Op die plek is uiteindelijk de 
Jan van Lingtuin ontstaan. Bewoners 
maakten hier een openbare tuin in 
zelfbeheer van. Vooral Kapper Buch 
Achterberg veranderde deze stenen 
woestijn in een groene oase.”

TUINWIJKWANDELING
Benieuwd naar meer van deze 
verhalen? Ontdek de verloren tijd 
en loop mee met Alex op 7 mei. De 
wijkwandeling start in het Badhuis, 
voert langs het geboortehuis van 
Herman van Veen in de Kievitdwars-
straat, vervolgens langs het Griftpark 
en eindigt weer op het Willem van 
Noortplein bij Café Willem. WdB

www.willemvannoortplein.nl/
2023/01/29/tuinwijk-wandeling-
2023/

Halverwege de jaren dertig van de vorige eeuw was het 
grootste deel van de woningen van Tuinwijk voltooid. 
Op dat moment werd aan de Maria van Reedestraat 4 
begonnen met de bouw van een openbare school voor 
lager onderwijs, de Dr. D. Bosschool. De school is ver-
noemd naar de Groningse onderwijzer en politicus Dirk 
Bos (1862-1916). Hij was begin 20e eeuw de man die 
het onderwijs radicaal vernieuwde. 

Alex van Hout wandelt graag door de wijk. Hij heeft in de loop der jaren 
veel zien veranderen en vertelt daar graag over. Met Anne Veen nam hij 
drie jaar geleden daarom het initiatief voor de Tuinwijkwandeling. Om iets 
leuks voor de wijk te doen en de verloren geschiedenis levend te houden. 
We maken alvast kennis met dit levende geheugen van de wijk. 

Langzamerhand druppelen er meer 
mensen binnen. Het blijft doodstil in 
de kapel, totdat er steeds meer klan-
ken van muziek beginnen, die lijken 
te weerkaatsen tegen de ramen met 
het donkerblauwe glas in lood. Het 
is waanzinnig mooi, bijna magisch. 
Als ik de zaal uitkom en met mijn 
dekentje nog in de hand me weer 
tussen de kletsende studenten be-
geef, hoor ik de klanken van de zang 
nog na in mijn oren. Er komt een 
aardige voormalig student op me 
aflopen, Joram Schlatmann, op wie 
ik mijn vragen afvuur.

WAT IS KI TOV?
Allereerst: Wat is Ki Tov? “Ki Tov is 
een leefgemeenschap die verbon-
den is door de wil samen te leven in 
de geest van Christus, onder andere 
door middel van een dagelijks ge-
bed,” vertelt Joram. Hierbij staan ze 
open voor bezoekers. Deze gebeden 
vinden iedere doordeweekse dag 
plaats, van 21:00 tot 21:30 uur op 
de Graaf van Solmsstraat 4, in een 

voormalig klooster. De leefgemeen-
schap heeft een aparte studen-
tenafdeling; hier ben ik vooral erg 
nieuwsgierig naar, aangezien ik zelf 
een toekomstige student ben.

HET STUDENTENLEVEN
Ik vraag Joram hoe zijn leven als 
student hier was, een tijdje geleden 
is hij namelijk overgestapt naar de 
‘werkende’ afdeling van Ki Tov. Hoe 
heeft hij het studentenleven weten 
te combineren met de dagelijkse 
gebeden en de spiritualiteit? Had hij 
wel genoeg tijd over? Joram: “Het is 
natuurlijk fijn als je als student hier 
met een bepaalde interesse in spiri-
tualiteit komt, dat je het spirituele en 
het christelijke kan waarderen, maar 
je hoeft er zeker niet ieder gebed bij 
te zijn. Met het drukke studenten-
leven missen mensen bijvoorbeeld 
wel eens ochtendgebeden. Maar dit-
zelfde studentenleven kan ook druk, 
hectisch en stressvol zijn en daar-
voor zijn die gebeden juist vaak een 
goede plek om tot rust te komen.” 

DIVERSITEIT
Ook vraag ik naar zijn connectie met 
andere, niet gelovige studenten. 
Voelt hij zich misschien door een 
verschil in geloof op een afstand van 
hen staan? 

Joram: “Het levert natuurlijk hier en 
daar wel wat vragen op, maar dat 
geeft geen frictie of afstand. Het 
mooie van dit huis is dat we niet één 
specifieke christelijke groep volgen. 
Het belangrijkste is dat iedereen zich 

welkom voelt. We letten erop dat 
onze groep divers blijft, met allerlei 
stromingen en ideeën door elkaar 
heen gemixt.” IOdC

www.kitov.nl

De geur van nog maar net aangestoken kaarsen verplaatst zich door de 
kapel. Als eerste zit ik op een stoel, kijk naar het boekje vol liederen dat 
me zachtjes in de hand is gedrukt. Ik blader de eerste bladzijden door en 
kom gelijk allerlei verschillende talen tegen; Latijn, Engels, Frans, Duits; ze 
lijken symbool te staan voor de openheid van Ki Tov.

Votulast heeft een rijke en ook lange geschiedenis. Er 
is in alle tijd heel veel gebouwd, maar er zijn ook weer 
heel wat gebouwen gesloopt. Hier zijn verschillende 
redenen voor. Dit jaar gaan we op zoek naar die ge-
bouwen en de achtergronden. Deze keer richt ik mijn 
aandacht op het eerste gebouw van de Dr. D. Bosschool 
aan de Maria van Reedestraat. 

OP ZOEK NAAR DE 
VERLOREN TIJD 

VERDWENEN 
GEBOUWEN

Twee Griekse kabelleggers trotseren kou en natte sneeuw op de Draaiweg.

Opnieuw zal in Lauwerecht kantoorruimte plaatsmaken voor woonruimte. 
In het lege kantoor aan Willem Dreeslaan 55 werden tijdelijk Oekraïners 
opgevangen, die inmiddels vertrokken zijn vanwege de geplande sloop in 
het tweede kwartaal van 2023. Projectontwikkelaar Wonam gaat een ap-
partementengebouw bouwen met vier en vijf woonlagen en 62 woningen 
waarvan een deel sociale huur.

" Je eigen kleur geven
aan de uitvaart"  
Sandra van der Pas  

SPIRITUELE STUDENTEN 
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UW ADVERTENTIE  
BIJ 6100 

HUISHOUDENS
OP DE MAT?

info@votulastkrant.nl

LERARENKAMER
Op de foto (Het Utrechts Archief) zien we het gebouw in 
1982. Op de voorgrond de gymzaal, die bij het nemen 
van de foto dienst deed als stemlokaal. Het lage deel 
aan de rechterkant was de lerarenkamer. In vroegere ja-
ren zat in het linkerdeel van de lerarenkamer de ingang 
van de school, later verhuisde de ingang verder naar 
achteren.

DOOR DE POORT
Maar de ingang die je als kind altijd gebruikte was de 
poort, links op de foto. Zelf kwam ik er acht jaar door. 
Op de foto ga ik, met hulp van mijn vader, naar huis. In 
mijn tijd was er aan de linkerkant een schoolgebouw 
waar de kleuterklassen en de eerste klas (groep 3) 
zaten. 

GROTE SCHOOL 
Vanaf groep 4 gingen de kinderen naar het uit de jaren 
30 stammende schoolgebouw. Met twee treden (ik via 
een betonnen helling) kwam je op een groot stenen 
plateau die eindigde bij de schooldeur. Bij binnenkomst 
zat rechts de ingang van de gymzaal, daarnaast de deur 
van de lerarenkamer en links de trap naar boven. Een 
klein stukje verder, in de hoek, stond een grote kopieer-
machine en een stencilapparaat. En dan was je in de 
gang met een aantal klassen en het handenarbeidlokaal. 
Rechts was een aantal toiletgroepen. 

NIEUWBOUW
In 1983/84 wordt het pand gesloopt om plaats te 
maken voor een nieuw schoolgebouw. Intussen zit de 
school al jaren op de Nolenslaan. GJVZ
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Eettafel buurtcentrum de Leeuw
Elke eerste dinsdag en derde 
donderdag van de maand bereidt 
een groep vrijwilligers een lekker 
driegangenmenu voor 45+ wijkbe-
woners. U bent van harte welkom 
op dinsdag: 4 april, 2 mei, 6 juni en 
donderdag: 13 april, 11 mei en 15 
juni. Kosten 6 of 4 euro (op vertoon 
van een geldige U-pas)
Contactpersoon dinsdagen:  
Wil Cooiman 030-2733101
Contactpersoon donderdagen:  
Anne Spitsbaard 06-53642865
Graag minimaal twee dagen van 
te voren opgeven en voorkeuren 
voor vegetarisch eten of allergieën 
doorgeven.
  
Wijkwijzer spreekuur
Elke dinsdag tussen 13.30 - 15.00 
uur. Een bakje koffie en een praatje 
met Vera en Irene van de Wijkwijzer. 
Ook kun je er terecht met vragen 
over de wijk of als je ergens naar 
op zoek bent. Vera en Irene helpen 
je graag! Buurtcentrum de Leeuw, 
Samuel van Houtenstraat 1.
www.wijkwijzernoordoost.nl

Bakkie Troost
Bakkie Troost in Buurtcentrum De 
Leeuw tweewekelijks op woensdag-
ochtend van 10.30 tot 11.30 uur. Een 
inloop waar je terecht kunt voor een 
bakkie troost en een luisterend oor. 
Twee keer per maand staan ervaren 
vrijwilligers voor je klaar met verse 
koffie en thee en aandacht voor 
wat je wilt delen. De inloop wordt 
begeleid door getrainde vrijwilligers. 
Woensdag 12 april, 26 april, 10 mei, 
24 mei, etc.

Repaircafé 
Reparaties van o.a. elektrische 
apparaten, fietsen, computers en 
kleding Inloop: zaterdag van 13.00 
tot 15.00 uur in Buurtcentrum de 
Leeuw. Data: 8 april, 13 mei, 10 juni, 
8 juli. Contactpersoon: Henny Boer. 
sandervankappel@yahoo.com

Buurtbakkie
Gezellig met elkaar bijvoorbeeld een 
spelletje doen onder het genot van 
een bakkie koffie. Iedereen is wel-
kom! U kunt gewoon binnenlopen. 
Elke dinsdag van 10.00 tot 12.00 uur 
in Buurtcentrum de Leeuw.

In de ladder staan wijkactiviteiten 
die in april en mei plaatsvinden. 
De volgende wijkkrant verschijnt 
half mei. Organiseert u in mei of 
juni een buurtactiviteit? Laat het 
ons vóór 19 april weten, dan ne-
men we een aankondiging op in 
de volgende agenda. Of plaats uw 
bericht zelf rechtstreeks op het 
prikbord van www.votulastkrant.nl 
We zijn ook te vinden op Facebook: 
www.facebook.com/Votulastkrant 

NATUURLIJK!

Ben je 41-plus (of jonger) en wil je gezellig samen 
muziek luisteren of maken onder het genot van 
een hapje en drankje? Iedere eerste zondag van de 
maand kan je tussen 15.00 en 18.00 uur bij Café 
Averechts binnenvallen bij het muziekcafé 41up.
 

Talmalaan.

Een wat? Een wadi! Initiatiefneem-
ster Kerstin vertelt vol passie over 
‘haar’ groenstrook. Stukje bij beetje 
krijgt dit groen in Lauwerecht - door 
inzet van betrokken buurtbewoners 
en buurtcomité Stalau - de vorm van 
een echt stukje natuur, en daar gaat 
de wadi ook een rol bij spelen.  

SOORT SPONS 
Als we langs een kantoorgebouw 
richting de beoogde plek voor de 
wadi lopen, wijst Kerstin omhoog: 
“Kijk, ik heb het met de huismeester 
van dit gebouw er nog over gehad 
of we misschien wat extra water op 
zouden kunnen vangen voor een 
wadi, maar ik zie gewoon nérgens 
een regenpijp! Gek toch?” 
“Een wadi heeft zowel de functie 
van nat- als van drooghouden,” 
legt Kerstin uit. “Het is een soort 
spons, maar dan voor de natuur. 
Plat gezegd misschien, maar daar 
komt het een beetje op neer. We 
krijgen steeds meer droogteperio-

des en steeds meer natte periodes. 
In de wadi kan het water worden 
opgeslagen.”
Wat is dan eigenlijk het verschil 
tussen een gewone greppel en 
een wadi? “Vooral de beplanting: 
Er komen waterplanten aan de 
zijkanten van de wadi én erin. 
Verder heeft de wadi een bepaalde 
constructie en bodembedekking 
om het water goed op te vangen en 
vast te houden. Bij deze wadi kan 
er wellicht water van het asfalt naar 
toe stromen.” 
Er wordt nu alleen nog door de ge-
meente gekeken naar de leidingen 
die eronder liggen om te bepalen 
hoe diep gegraven mag worden.

LANDJE VEROVEREN 
Kerstin zou wel vijf wadi’s wil-
len laten aanleggen als het aan 
haar lag. Vooral eentje dichtbij het 
nieuwe insectenhotel staat hoog op 
haar verlanglijst. “Je hebt namelijk 
water nodig voor je vlinders en je 

bijen: vooral solitaire bijen hebben 
extra water nodig. Tweehonderd 
meter is ongeveer de vliegafstand 
om te drinken.” Deze wadi wordt 
- met het oog op de veiligheid van 
dieren die erop afkomen -  iets te 
dicht naast voorbijrazende auto’s 
aangelegd naar haar zin. Maar ze 
is bovenal heel opgetogen dat de 
aanleg ervan - op het extra verwor-
ven stukje groenstrook - bijna gaat 
beginnen. “Het is toch een beetje 
landje veroveren hier, ha!” 

En wat merken buurtbewoners van 
zo’n wadi? “Dat het hier groener 
blijft. En dat de planten minder snel 
doodgaan. Het is echt een verbete-
ring voor de woonomgeving.” FK

Rolande. Binnenkort staat er nog 
meer op de rol, o.a. een ensemble 
met Afrikaanse liederen en een 
optreden van Van Piekeren. Dus 
iedereen ouder maar ook jonger 
dan 41: zet de eerste zondag van 
de maand in je agenda!  MV

Wil je zelf optreden, meld je dan 
aan via www.41up.jouwweb.nl

Initiatiefneemster Marianne Gras wilde medio 2015 in 
het zicht van haar pensioen haar droom waarmaken: 
een ontmoetingsplek voor gelijkgestemden in een 
gezellig café. Al snel wist ze dat het een muziekcafé 
moest worden en haar oog viel meteen op Café Ave-
rechts. Dat wordt door vrijwilligers gerund en met een 
heus podium leek haar dat de perfecte plek. Het sloot 
aan bij Hoosz, een initiatief van onder meer Rein de 
Vries, dat beoogt idealen en wensen van 55-plussers 
samen te brengen. Het muziekcafé, toen nog 55+, 
bood ruimte aan iedereen die iets op het podium 
wilde laten zien of horen. Aanvankelijk werden er 
gouwe ouwe gedraaid van een playlist, samengesteld 
door Rolande Wander, want het duurde even voor-
dat de eerste moedige muzikant het podium opging. 
Daarna kwam de gang erin en was de playlist niet 
meer nodig.

KNIPOOG
In 2019 heeft Marianne het podium aan Rein en 
Rolande overgedragen, die verder gingen onder de 
ludieke naam ‘muziekcafé 41up’ als knipoog naar de 
40up-dansavonden in Tivoli. Het was tijd voor verjon-
ging, maar het concept bleef hetzelfde. Het enthousi-
asme van artiesten en bezoekers was onverminderd 
groot en er kwamen steeds nieuwe gezichten bij. 
Maar toen gooide corona roet in het eten en moest 
het muziekcafé noodgedwongen op betere tijden 
wachten.

LAAGDREMPELIG
In november 2022 werd de handschoen opgepakt door 
Sven Ras, zelf singer/songwriter op zoek naar een po-
dium om te kunnen optreden. Hij doet dat samen met 
Johan Waaldijk, die soms voor hem invalt. Sven heeft 
ook de website ontworpen. Inmiddels heeft het mu-
ziekcafé niet over belangstelling te klagen. Sven streeft 
er wel naar om meer artiesten en bezoekers uit de 
wijk aan te trekken. Het muziekcafé is heel laagdrem-
pelig; iedereen die iets kan, mag dat op het podium 
vertonen. “Er is wel eens iemand met een gitaar naar 
binnen gelopen, die vroeg of hij naar de wc mocht en 
het volgende moment stond hij op het podium!” vertelt 

KOPIJ
     Nummer 3 van 2023 verschijnt half mei 2023.
     Deadline voor het indienen van ideeën of activi- 
     teiten is 19 april.

redactieadres
     Votulastkrant
     p.a. Buurtcentrum de Leeuw
     Samuel van Houtenstraat 1
     3515 ea Utrecht

redactie         
     Jolies Heij JH
     Florinda Kraaijeveld FK
     Marjolein Leenknegt ML
     René van Pelt RvP
     Marian Venemans MV
     Gert-Jan van Zetten GJvZ
     Wilma de Buck WdB
     Ilha Orobio de Castro IOdC

eindredactie 
     Jacqueline van Eimeren

grafisch ontwerp
     takeadetour.euWdB

advertenties
     Marian Venemans

website
    Marjolein Leenknegt

fotografie     
     Jan van Hassel JvH
     Marcel Venderbosch MVb
     Leonie Kostman LK 
     Redactieleden

bezorging
     Coördinator: Gerrit Jan Roelvink 
     Wordt de krant niet bij u bezorgd? 
     Geef het door aan de redactie. 
     De krant ligt ook bij de buurtcentra 
     en de bibliotheek. 

penningmeester
    Manon van Jaarsveld

drukwerk
     LibertasPascal, Utrecht

oplage 
     6100 exemplaren 

     info@votulastkrant.nl 
     www.votulastkrant.nl
     www.facebook.com/votulastkrant

De Votulastkrant wordt mede mogelijk gemaakt  
met een bijdrage uit het initiatievenfonds.

Mens en natuur zijn onlosmakelijk met elkaar verbonden, dat blijkt steeds 
duidelijker. Hoe is dat in onze wijk? Dat gaan we dit jaar onderzoeken. 
Deze keer spreken we met buurtbewoonster Kerstin Steinhart over de 
wadi die er eindelijk gaat komen aan het einde van het groen langs de 
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